
Selkokielinen Polku-valmennus 

Valmennuksessa hiot työnhakutaitosi kuntoon ja varmistat työnhaun onnistumisen. 
Saat henkilökohtaista ohjausta ja tukea vertaisryhmältä. Tarvittaessa voit suorittaa 

myös 1−2 pätevyyskorttia (esim. hygieniapassi tai työturvallisuuskortti). 

Valmennuksen sisältö 

• Valmennus alkaa 20 päivän pituisella

ryhmäjaksolla, joka järjestetään arkisin

noin klo 9−15.

• Valmennus toteutetaan hybridimallina,

johon kuuluu lähitoteutusta ja etäpäiviä.

• Ryhmäjakson jälkeen valmennus jatkuu

seuraavat kolme kuukautta

yksilöohjauksena. Saat ns. jatkopolun

aikana 5−15 tuntia ohjausta oman 

tilanteesi ja tarpeesi mukaan. 

• Valmennuksen aikana sinulla on

mahdollisuus suorittaa 1-2

pätevyyskorttikoulutusta (esim.

hygieniapassi, anniskelupassi tai

työturvallisuuskortti).

• Sinulla voi olla mahdollisuus saada

korotettua työttömyysetuutta ja

kulukorvausta valmennuksen

ryhmäosuuden aikana.

Valmennuksen jälkeen 

• Osaat markkinoida osaamisesi ja tiedät,

mitä työtä voit hakea.

• Sinulla on ajanmukainen ansioluettelo ja

hakemuspohja.

• Tunnet työnhakukanavat ja sähköiset

hakumenettelyt.

• Tiedät, kuinka menestyä

työhaastattelussa.

Ilmoittautuminen 

Ilmoittaudu mukaan täyttämällä TE-
palveluiden hakulomake tai ota 
yhteyttä Oma asiointi -palvelun kautta.

Järjestämme valmennusta Helsingissä, 

Espoossa ja Vantaalla. 

Lisätietoja 

info.tyollisyyspalvelut@eezy.fi 

Vaihde 020 7280 345  

hanna-kaisa.ikavalko
Yliviivaus

hanna-kaisa.ikavalko
Yliviivaus

https://link.webropolsurveys.com/Participation/Public/6bc542c3-f626-45b2-87aa-374b099b0a06?displayId=Fin2584622



